

PROTOKOLL RY 5/2024

Datum: 2024-04-09

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Benny Cronert (BC), Ledamot
* David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
Lars Jonsson (LJ), SBF
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen

Frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

- § 77 OM för subframe, bärarmar,
pedalställ och R4-tillägg
- § 79 Fjäderben i Nat4WD

-
- § 69 Mötets öppnande
 - § 70 Föregående mötesprotokoll
 - § 71 Fastställande av mötets dagordning
 - § 72 Pågående ärenden
 - § 73 Ekonomi
 - § 74 Landslag
 - § 75 SM
 - § 76 Däck
 - § 77 Teknik
 - § 78 Säkerhet
 - § 79 Dispenser
 - § 80 Öppet Rallyforum
 - § 81 SGA
 - § 82 Rallyregler
 - § 83 Övriga frågor
 - § 84 Nästa möte
 - § 85 Mötets avslutande
-

§ 69 Mötets öppnande

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 70 Föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 71 Fastställande av dagordning

- Dagordning för mötet fastställdes.

§ 72 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 73 Ekonomi

- Ekonomirapport utskickad och gicks igenom.

§ 74 Landslag

- Inget nytt.

§ 75 SM

Styrgruppen:

- JK informerade om senaste statusen kring enhetsdäck och att sista dagen för att lämna anbud är den 10:e april.
- Det har även varit ett arrangörsmöte där tävlingarna inför 2025, 2026 och 2027 har kommit en god bit, hela mötet var med en mycket positiv känsla.
- Ny punkt på agendan till nästa möte för RUs medlemmar i SM-styrgruppen.

§ 76 Däck

- DL har slutfört arbetet med nya däckslistan sommar inför 2024, som är publicerad sedan den 2:a april.
- En förfrågan om standarddäck till Grp E/F har besvarats med att det redan är hanterat och godkänt i RY-T 3
- Norge har beslutat att inte ändra sina regler för dubbutstick till 2025. Vårt beslut om 7mm dubbutstick på mästerskapstävlingar kvarstår efter de erfarenheter vi samlat på oss hittills.

§ 77 Teknik

- Grp F
Sammanställning av den sista återkopplingen vi fått kvarstår innan det är dags för publicering, reglerna kommer publiceras som senast 2024-06-30 och gälla från och med 2025-01-01.
- Nat spec / Nat4wd
OM för subframe, bärramar, pedalställ och R4-tillägg behöver göras, så att det sedan kan föras in i de uppdatera reglerna.
- Grp HB
BC informerade om arbetet, där han jobbar på ett förslag som sedan ska skickas till arbetsgruppen för revidering.

§ 78 Säkerhet

- Det pågår arbete att komma igång mer aktivt med frågorna som RU och SM-styrgruppen skickat in till kansliet.

§ 79 Dispenser

- Dispensansökan har inkommit angående fjäderben i Nat4WD, beslut att ett OM publiceras där generell dispens ges för fjäderben utan tilläggshomologering för 2024, då regelverket är under uppdatering. JR skapar OM.

§ 80 Öppet Rallyforum

- Planen kvarstår att arrangera SGA-möte och öppet rallyforum samma helg, där målbilden är 16-17/11-24.

§ 81 SGA

- Till kommande SGA-möte ska vi ha en till agendapunkt på mötet där återkoppling från föregående möte adderas.

§ 82 Rallyregler

- BC har arbetat vidare med rallyreglerna och vi beslutade att släppa kommande regelverk för 2025-2027, med tillhörande bulletinfil, på samma sätt som G-reglerna.
- JR skapar ett dokument över godkända notskrivare, detta skickas sedan till LJ för publicering.

§ 83 Övriga frågor

- TT jobbar vidare med hemsidan och facebook, nu är alla protokoll länkade från kalendern.
- LJ har ej fått svar angående om det finns statistik för antal besökare på undersidor på sbf.se.
- TT sammanställer behoven av profilkädrar och skickar listan till LJ.
- Rapport från Elmia visar på nytt publikrekord. Det var bra med besökare i SBFs monter som låg strategiskt vid utgången till utomhusarenan.
- JR belyste att vi har två internationella rallytävlingar i Sverige, men väldigt få FiA domare med internationell erfarenhet. JR har fått uppdrag att vara domare på Royal Rally och eftersöker någon yngre som vill gå med. DL kontaktar Mattias Hallkvist, för att se om han är intresserad.

§ 84 Nästa möte

- Nästa möte bokat till den 29/4 kl 20:00

§ 85 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:22.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh